
Til NVE Konsesjonsavdelingen 

Vedr Skinskardelva kraftverk, vassdragsnr 196.AC2B Bardu kommune 

Viser til samtaler pr telefon vedrørende utredningsprosessen for overnevnte kraftverk. Som 

grunneiere av eiendommen Strømslid gnr 28 bnr 1 i Bardu kommune så ønsker vi i utgangspunktet å 

framholde at vi ikke har motforestillinger mot etablering av selve kraftverket og heller ikke de deler 

av utbyggingsprosjektet som berører vår eiendom. Samtidig er det grunn for oss å påpeke at vår 

eiendom 28/1 ikke er nevnt under Konsesjonssøknadens punkt 2.5.Eiendomsforhold  til tross for at 

nettilknytting, i det aller vesentligste vil gå over vår eiendom!                                                                          

Det som imidlertid bekymrer oss sterkt er de betydelige ulemper som vil bli påført oss i 

anleggsperioden og dette spesielt sett med utgangspunkt i konsesjonssøker sitt forslag til avbøtende 

tiltak. (NB! se punkt 2 nedenfor!)  Vi ønsker med denne henvendelsen å be konsesjonsgiver NVE 

treffe tiltak som ivaretar våre behov slik vi påpeker det i punktene nedenfor.  Som grunneier og derav 

formell høringspart til konsesjonen vil vi selvsagt forbeholde oss retten til å komme med ytterlige 

innspill innenfor høringsfristen. 

1. Ulemper for gårdsdrifta                                                                                                                                                  

- Buskapen har hele beitesesongen fri tilgang mellom beiteområdene og driftsbygningen for   

spesielt å motvirke  innsektsplager og ikke minst værforholdene, noe som er vesentlig for 

dyrevelferden.                                                                                                                                                         

- Vår erfaring etter mange års drift er at buskapen er svært sårbar for ytre påvirkninger og 

endringer i miljøet som fort fører til stress for dyrene og økning i sykdommer.                                                                                  

- I utkastet til en ”avtale om avbøtende tiltak” framholder søker ei løsning med oppsetting av 

et ”sperregjerde”. Et slikt sperregjerde vil medføre enda større utfordringer for drifta ved at 

buskapen vil trekke langs gjerdet ut av beitearealet som gården har beitrett til!                         

- De foreslåtte løsninger i søkers avtaleutkast (se presiseringer i p 2 nedenfor) vil medføre et 

betydelig økt tidsbruk for oss med å drive buskapen til og fra beiteområdene og ikke minst et 

betydelig økt behov for løpende tilsyn.                                                                                                     

- Det henvises i avtaleutkastet om vilje til å gi erstatning for medgått tidsbruk for å bringe 

buskapen til og fra beite, uten å ta hensyn til tapt tid for ivaretakelse av den øvrige drifta av 

gården og som derav vil medføre store ulemper for den totale gårdsdrifta. 

2. Avtaleutkast mellom utbygger og grunneiere.                                                                                                  

- I konsesjonssøknaden p 2.5 Eiendomsforhold opplyses det følgende: ”Når det gjelder avtale 

om bruk av vei og område for rigg så er det framforhandlet avtale om dette med grunneier, 

men avtalen er per dags dato ikke signert”. Dette er ikke riktig, henvisningen det vises til i 

konsesjonssøknaden kan i beste fall betegnes som et avtaleutkast og kan med sin ordlyd 

overhode ikke aksepteres av oss!                                                                                                                

- Det foreslås å sette opp et sperregjerde hvor buskapen ”skal beite på øvre side av 

sperregjerdet”.  Etablering av et sperregjerde vil ikke være en løsning som vil ivareta 

avgrensninga mot anleggsområdene. En minimumsløsning må være å etablere en hel 

innhengning i nødvendig størrelse rundt aktuelt beiteområde. Men en slik løsning vil 

imidlertid ikke løse utfordringene som påpekt i P1, siste strekpunkt!                                                                                                                                             

- Søker ønsker i avtaleutkastet: partene skal etterstrebe å finne gode praktiske løsninger. 

Vår klare oppfattning er at det må være utbygger som har ansvaret for nødvendig 

hensyntaking tilpasset gårdsdrifta. 



  

3. Rigg/lagerplass.                                                                                                                                                        

- Utbygger planlegger etablering av Rigg/lagerområde som ligger i nedslagsområdet for 

vannkilden som forsyner Strømslid gård og Statkraft sine etablissementer i området, noe som 

overhode ikke kan aksepteres. 

 

4.  Juridisk bistand                                                                                                                                                      

- Som grunneiere og drivere av Strømslid gård blir vi i denne saken møtt av formuleringer og 

krav fra søker som inneholder omfattende juridiske betegnelser og betydninger som vi ikke 

har  kunnskap nok til å kunne vurdere på en betryggende måte for oss.                                                                                                                 

- Vårt krav er derfor å få tildelt fri juridisk bistand til å støtte for oss i denne saken!  

 

5. Oppsummering.                                                                                                                                                                            

- Vårt mål med denne henvendelsen er å oppnå forståelse for de betydelige utfordringer og 

bekymringer som vi føler vil bli påført oss som gårdbrukere på eiendommen, og ber om at 

våre innspill også blir tillagt den videre saksbehandlinga av konsesjonssøknaden!            

Spesielt gjelder det den feilaktige opplysningen i søknaden om at det er framforhandlet en 

avtale om bruk av vei og riggområde, noe som ikke medfører riktighet!                                                                    

Dernest ønsker vi at det i en eventuell konsesjon blir hensyntatt de momenter som vi 

påpeker. Som nevnt innledningsvis så vil også senere kunne komme med ytterlige innspill til 

saken innenfor høringsfristens utløp. 

 

Med vennlig hilsen 

Siri Strømslid og Børge Akselsen Strømslid                                                                                                                        

Altevannsveien   2184                                                                                                                                                                    

9360 Bardu 

 

  

 

 


